
Satranç ustaları
Çeşme’de buluşuyor
TÜrKİyE’nin ve Avrupa’nın
en prestijli satranç
etkinliklerinden olan 11.
Çeşme Open, yüzlerce yerli ve
yabancı sporcuyu Çeşme’de
ağırlamaya hazırlanıyor. n2’de

Dikili’de krediye
onay engeli
Chp’li Murat Bakan, İzmir’in
Dikili ilçesinde yıllardır
çözülemeyen atıksu arıtma
tesisi sorununu Türkiye
Büyük Millet Meclisi
gündemine taşıdı. n 3’te

İZMİr Büyükşehir
Belediyesi, Bergama
Vapuru’nu yükseköğretim
Kurumları Sınavı’na (yKS)
hazırlanan gençlerin
hizmetine sundu. n2’de

Bergama Vapuru
gençlerin emrinde

Kurban pazarları boş,
satışlar durgun n 6’da

Zeytin ihracatında
büyük artış n Sayfa 6’da
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‘Umudu yeşertmek için görevdeyim’

‘Grev değil şimdi
görev zamanıdır’
‘haTırıM VarSa’
İZMİr’de bugün hayat duracak.
Büyükşehir Belediyesi ile
belediye işçilerinin bağlı olduğu
sendika arasında yürütülen toplu iş
sözleşmesi görüşmeleri tıkandı.
Kentte birçok alanda yaşamı
durduracak grev için eski
başkanlar Burhan Özfatura ve
Aziz Kocaoğlu da çalışanlara
‘anlayışlı olun’ çağrısında
bulundu. Kocaoğlu, “Hatırım
varsa grev yapmasınlar’’ dedi.

13 Mİlyar Tl yÜK
BÜyÜKşEhİr Belediye
Başkanı Cemil Tugay, İZELMAN
ve İZENERJİ işçilerine yüzde 30
zam teklifinde bulunduklarını
belirterek, “Yüzde 30 artış
önerdik. Sendika, yüzde 65 
artış istiyor. O da 13 milyar 
TL’lik yüke tekabül ediyor” 
dedi. Genel-İş İzmir 2 No’lu 
Şube Başkanı Ercan Gül de,
“Emeğimiz üzerinden algı
yaratılıyor’’ diye konuştu. n 5’te

Büyükşehir’de toplu iş sözleşmesi krizi çözülemedi. 23 bin çalışanı ilgilendiren grev için Burhan
Özfatura ve Aziz Kocaoğlu, çalışanlara, “Anlayışlı olun ve grev yapmayın” çağrısında bulundu

Silva ile 
bir yıl daha 

Düşük bütçeyle
gelen Play-Off
alTıNorDU, ligin en düşük
bütçeli ekiplerinden biri
olmasına rağmen yarı finale
kadar yükseldi. nSayfa 8’de

İzmir’in efsane başkanları Burhan Özfatura ve aziz Kocaoğlu,
tıkanan toplu iş sözleşmesi ile ilgili olarak yaptıkları
açıklamada anlaşma yollarının aranması gerektiğini belirttiler.

‘Kurtar bizi Ferdi Baba’ sloganlarıyla seçildiğini belirten Başkan Zeyrek, halkla birlikte
yönettikleri Manisa’da yeni nesil belediyecilik anlayışını hayata geçirdiklerini ifade etti

TUTUKlU İPA Başkanı Buğra Gökce'nin nikah
şahidi olan ve tutuklu Ekrem İmamoğlu’nu da
ziyaret eden CHP lideri Özgür Özel, Silivri çıkışı
açıklama yaptı. “Düşman hukuku yürütüyorlar”
diyen Özel, “Gelin hanımın gözyaşlarında
boğulacaklar” ifadelerini kullandı. n Sayfa 7’de

Filiz Kahveci-Buğra Gökce nikahının şahitliğini Özgür Özel yaptı

Karşıyaka Stadı
için protesto

KaTılıMCı olDUK
MaNİSa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek, Tele 1
TV’de yayınlanan Ege Saati
programında Nurettin Sönmez’in
konuğu oldu. Zeyrek, hem seçim
sürecini hem de görevde geçirdiği
14 ayı değerlendirdi. Seçim
döneminde halkın “Kurtar bizi
Ferdi Baba” çağrısıyla umut
aradığını vurgulayan Zeyrek,
katılımcı bir belediyecilik anlayışı
benimsediklerini söyledi. n 4’te

Kuveyt ile Muğla
iş birliği yapacak
KUVEyT’in Ankara Büyükelçisi
Abdulaziz  Ahmed Al-Adwani, Kıyı Ege
Belediyeler Birliği ve Muğla Büyükşehir
Belediye Başkanı Ahmet Aras’ı
makamında ziyaret etti. nSayfa 7’de

İESOB’den lezzet
yarışması şöleni
İZMİr Esnaf ve Sanatkarlar Odaları
Birliği Türk Mutfağı Haftası kapsamındaki
ilk yemek yarışmasıyla hem damaklara
hem de gönüllere hitap etti. nSayfa 6’da

Özgür Özel’e Kiraz
Festivali daveti
KEMalpaşa Belediye Başkanı
Mehmet Türkmen, Başkent’te önemli
temaslarda bulundu.  Türkmen, CHP
Genel Başkanı Özgür Özel'i Kemalpaşa
Kiraz Festivali’ne ait davet etti. n5’te

Emekliler dört
ikramiye istiyor
yoKSUllUK sınırının altında yaşamaya
mahkum edilen emekliler yılda 4
ikramiye talep etti. TÜİK’in gerçeği
yansıtmayan verileriyle yoksulluk ve
açlığın gizlendiğini belirten emekliler ülke
çağında basın açıklaması yaptı. n5’te

Dört kardeş ve
deli sorular...

İsmet Orhan

Sayfa 4’te

İZMİR’DE HAYATI DURDURACAK GREV İÇİN ESKİ BAŞKANLARDAN ÇAĞRI:

KarşıyaKa’da
taraftarlar, yıllardır

beklenen yeni stat için
seslerini bir kez daha

duyurmak adına somut
bir adım atıyor. n 8’de

SEZoNUN son maçına
Cuma günü deplasmanda
Kasımpaşa karşısında
çıkacak olan Göztepe, yeni
sezon planlamasına da hız
verdi. Sarı-kırmızılıların önemli
hücum silahlarından Juan
Silva'nın 1 yıl daha takımda
kalacağı açıklandı. n 8’de

Tele 1 TV’ de Nurettin Sönmez’in hazırlayıp sunduğu Ege Saati programına
katılan Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek, göreve geldiği
günden bugüne kentte yaşanan değişimleri anlattı, “Umudu yeşerttik” dedi.

Buğra Gökce
Silivri’de evlendi

Burcu Yanar
HABER
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Konak İskelesi’nde demirleyen
tarihi Bergama Vapuru, İzmir
Büyükşehir Belediyesi Kütüphaneler
Şube Müdürlüğü ve İZDENİZ
işbirliğiyle Yükseköğretim Kurumları
Sınavı’na (YKS) hazırlanan gençler
için alternatif bir çalışma alanı oldu.
Gençlerin motivasyonlarını ve
verimliliklerini artırmak amacıyla
hayata geçirilen "Rotamız Üniversite"
projesi kapsamında tarihi vapur 09.00-
22.00 saatleri arasında hizmet veriyor.
Sessiz, sakin, deniz manzaralı bir
ortamda çay, kahve, su ve internet
imkânlarından ücretsiz bir şekilde
yararlanan gençler de projeyi çok
yararlı buldu. Bergama Vapuru, arife
günü dahil olmak üzere Kurban
Bayramı boyunca da gençlerin
hizmetinde olacak. 

Yıldız’dan davet 
İzmir Büyükşehir Belediyesi

Kütüphaneler Şube Müdürlüğü Sosyal
Projeler Şefi Mine Yıldız, “Konak
bölgesinde yer alan Şato
Kütüphanesi’nde 2024 yılında 26 bin,
Kent Kütüphanesi’nde ise 11 bin genç
ders çalıştı. Rotamız Üniversite projesi
kapsamında bu tarihi vapuru gençler
için alternatif bir çalışma alanı olarak
düşündük. Vapurda ücretsiz çay,

kahve, su ve internet imkânı ile beraber
sessiz ve konforlu bir çalışma ortamı
sunuyoruz. YKS’ye hazırlanan tüm
gençlerimizi tarihi Bergama Vapuru’na
bekliyoruz” dedi. 

Vapurda sınava hazırlanan Ekinsu
Zahide Günçü, ev ortamı biraz boğucu
geldiği için genelde kütüphanede ders

çalıştığını belirterek “Rotamız
Üniversite projesini duyunca bir deniz
dostu olarak buraya gelmek istedim.
Kütüphaneler genellikle erken açılıp
erken kapanıyor. Burasının geç saatte
kapanması bizim için çok güzel oldu”
diye konuştu.  Yaren Karadiken isimli
genç de YKS’ye hazırlandığını

söyleyerek “Normalde kütüphanede
çalışıyorum ama genelde yoğun oluyor
ve erken saatlerde kapanıyor. Burası
daha güzel oldu. Hem daha sakin hem
de geç saatlere kadar açık oluyor.
Denize karşı çalışmak bizim için çok
güzel bir motivasyon oluyor”
fadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

Bornova Belediyesi Hobi ve Beceri
Edindirme Kursları’nın katılımcıları
tarafından hazırlanan “Homeros’un
Bornova’sında” adlı fotoğraf sergisi,
Büyükpark Ayfer Feray Açıkhava
Tiyatrosu önünde sanatseverlerle buluştu.
14-70 yaş arası 20 kursiyerin objektifinden
çıkan 80 eser, Bornova’nın ruhunu
yansıtan güçlü bir görsel hikayeye dönüştü.

Sergi açılışında bir söyleşi
gerçekleştiren Bornovalı araştırmacı-yazar
Altan Altın, Homeros’un Anadolu’nun,
İzmir’in ve Bornova’nın ruhu olduğunu
ifade etti. Altın, “Homeros kesinlikle
İzmirlidir. İlyada ve Odysseia'da Truva'nın
yerini İzmir'den tarif etmiştir. Homeros

Vadisi’ndeki mağaralar, 1900’lü
yılların ilk yarısına kadar kutsal bir
mekan gibi ziyaret edilmiştir” diyerek
Homeros’un Bornova ile olan tarihsel
bağlarına ışık tuttu.

Homeros’un kadim mirasını
yaşatmanın yalnızca bir görev değil, aynı
zamanda ilham kaynağı olduğunu söyleyen
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
“Bu sergi, Bornova’nın kültürel
zenginliğini ve çağdaş sanat anlayışını bir
araya getiriyor. Yurttaşlarımızın gözünden
kenti görmek, bizi hem geçmişimize hem
de geleceğimize daha güçlü bağlıyor” dedi.
Sergi, 31 Mayıs’a kadar ziyaret edilebilir.
MESUT OSMAN VARLIK

‘Rotamız üniversite’
Bergama Vapuru, Yükseköğretim Kurumları Sınavı’na (YKS) hazırlanan gençlerin hizmetinde.
Kütüphanelere alternatif çalışma alanı olan  vapur; deniz manzaralı ve sakin ortamıyla ilgi çekiyor

Hayat boyu öğrenmenin önemine
dikkat çekmek ve bu bilinci toplum
genelinde yaygınlaştırmak amacıyla
düzenlenen Hayat Boyu Öğrenme
Haftası, Balıkesir’de gerçekleştirilen
açılış töreniyle başladı. 2 bin 874
kursta 61 bin 873 kursiyere belge
verildi. Açılış programında konuşan
İl Milli Eğitim Müdürü Murat Demir,
hayat boyu öğrenmenin yalnızca
okul çağlarıyla sınırlı olmadığını,
yaşam boyu devam eden bir gelişim
süreci olduğunu vurguladı.
"Öğretmenin kaleminden, kursiyerin
elinden, halkın içinden gönüllere
nakşedilen eserler" sloganıyla
düzenlenen Hayat Boyu Öğrenme
Haftası sergisi açılıştan sonra
katılımcılar, kursiyerlerin eserlerini
inceleme fırsatı buldu. İHA

61 bin kursiyer 
belgelerini aldı

BALIKESİR

Ege Üniversitesi Eğitim Fakültesi
Güzel Sanatlar Eğitimi Bölümü
öğretim üyesi Doç. Dr. Ekin Boztaş,
Efeler Yolu Kültür Rotası için
hazırladığı mühür logo tasarımları ve
Efeler Yolu Altın Mühür tasarımıyla
Türk Patent ve Marka Kurumu’ndan
iki ayrı tasarım tescili belgesi almaya
hak kazandı. Ege Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr. Necdet Budak,
Efeler Yolu Proje ekibinde görsel
kimlik tasarımcısı alarak yer alan
Doç. Dr. Ekin Boztaş’ı ve Eğitim
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Osman
Ferda Beytekin’i makamında
ağırladı, “Efeler Yolu projesini
kurumsallaşması için çalışmalarını
sürdüren proje ekibimizi bir kez
daha tebrik ediyorum” dedi. HABER
MERKEZİ

Efeler Yolu’nun iki 
tasarımı tescillendi

EGE ÜNİVERSİTESİ

Sarıgöl Halk Eğitim Merkezi
Müdürlüğü tarafından 'Hayat Boyu
Öğrenme Haftası' etkinlikleri
kapsamında düzenlenen sergi
öğrenmenin yaşının olmadığını
gözler önüne serdi.
Sarıgöl Mesleki ve Teknik Anadolu
Lisesi'nde gerçekleştirilen program
kapsamında açılan serginin açılışını
Sarıgöl Kaymakamı Halil Dalak
yaptı. Sergiyi gezen Kaymakam
Dalak, kurs öğretmenlerine ve
kursiyerlere çalışmalarından dolayı
teşekkür etti. Etkinlikte halk oyunları
gösterileri, mini konserler ve
kursiyerlerin el emeği göz nuru
ürünlerinin yer aldığı stantlar büyük
beğeni topladı. Katılımcılar,
etkinlikler boyunca hem eğlenceli
hem de öğretici anlar yaşadı. İHA

‘Öğrenmenin yaşı
yoktur’ dediler

SARIGÖL

Türkiye’nin ve Avrupa’nın en prestijli satranç
organizasyonlarından biri olan 11. Çeşme Open, bu yıl da
yüzlerce yerli ve yabancı sporcuyu İzmir’in gözde ilçesi
Çeşme’de ağırlamaya hazırlanıyor. Satranç tutkunlarının
heyecanla beklediği turnuva, 23-29 Haziran 2025 tarihleri
arasında Aya Haralambos Kültür Merkezi ile Sıdıka
Kelami Ertan Ortaokulu Spor Salonu'nda
gerçekleştirilecek.
Toplam 900 bin TL ödül havuzuna sahip turnuvada, 24
Büyükusta (GM) ve 32 Uluslararası Usta (IM) dahil olmak
üzere 118 unvanlı sporcu mücadele edecek. Turnuvaya
katılmak isteyen sporcular için son başvuru tarihi 21
Haziran 2025, saat 21:00 olarak açıklandı. HABER MERKEZİ

Satranç ustaları Çeşme’de buluşuyor
Çanakkale'nin Ayvacık’ta Kazdağları'nın eteklerinde
bulunan Adatepe köyünde Ayvacık Halk Eğitim Merkezi
kursiyerleri tarafından Yunan mitolojik tanrıları ve Troya
efsanelerinin yer aldığı defile ve resim sergisi düzenlendi.
Defilede 40'a yakın kıyafet klasik müzik eşliğinde
sunuldu. Yunan mitolojisindeki kıyafet tasarımlarının yer
aldığı defile, ilgiyle izlendi. Gruplar halinde kıyafetleri
oluşturan kursiyerler, sıfır ve yenilenebilir atık
malzemelerle eski Yunan mitolojisi tanrılarını işledi.
"Savaş tanrısı Athena", "Ölüm tanrısı Hades", "Aşk ve
güzellik tanrıçası Afrodit", "Baş tanrı Zeus" gibi
karakterler için resim sergisi düzenlendi. Ayrıca bu tanrı
ve tanrıçalar için de kıyafet tasarımı yapıldı. İHA

Kazdağları'nda ‘Truva Defilesi’ yapıldı

Manisa Büyükşehir Belediyesi,
ülkemizin en köklü kültürel
miraslarından Uluslararası Manisa
Mesir Macunu Festivali kapsamında
fotoğraf maratonu düzenledi. “Mesir
Festivali ve Mesir’in Renkleri”
temasıyla gerçekleşen 1. Ulusal
Manisa Mesir Fotoğrafçılar
Maratonu kapsamında dereceye
girenlere ödülleri düzenlenen törenle
verildi. Yarışma sergisinin de
açıldığı Fatih Sergi Salonu’nda
düzenlenen törene, Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek, CHP Manisa İl Başkanı
İlksen Özalper, Manisa Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreteri Burak
Deste, genel sekreter yardımcıları,
Manisa İl Kültür ve Turizm Müdürü
İbrahim Sudak, Manisa Fotoğraf
Derneği üyeleri ve yarışmacılar
katıldı.

390 eser 
Ödül töreninde konuşan

Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek, “Bu yıl 485’incisini
düzenlediğimiz Uluslararası Manisa
Mesir Macunu Festivali’nde

ilklerden bir tanesi de Fotoğrafçılar
Maratonu’ydu. Yarışmaya katılan
103 fotoğraf sanatçımızın gözünden
390 eseri değerlendirmeye aldık. Ben
de jüri üyelerinden biriydim, bundan
dolayı çok mutluluk duyuyorum.
Ödüller sahiplerini buldu, ancak
bundan da önemlisi bu yarışmanın
bir gelenek haline gelmesi, bir
sanatçının gözünden Manisa’nın
görünmesi ve bu fotoğrafları da

vatandaşlara aktarmak, ülkenin her
yerinde paylaşmak, asıl olan buydu.
Bu yüzden yarışmamıza katılan tüm
fotoğraf sanatçılarına teşekkürü bir
borç bilirim” dedi.

Sanat hayatı gelişecek
Zeyrek, Manisa’da kültür ve

sanat hayatının gelişimine katkı
sunmak için çalışacağının altını
çizdi.  HABER MERKEZİ

Kursiyerlerin el emeği 
ürünleri sergilendi
Şehzadeler Halk Eğitim Merkezi ve
Yunusemre Halk Eğitimi Merkezi’nde
2024-2025 döneminde kursiyerler
tarafından hazırlanan binlerce el emeği
göz nuru eser görücüye çıktı.
Tarihi Kurşunlu Han’da
gerçekleşen sergi
açılışında
Şehzadeler Halk
Eğitim Merkezi
Halk oyunları
ekibi bir
gösteri
gerçekleştirdi.
Şehzadeler
Kaymakamı
Fatih Genel,
serginin
açılmasında
emeği geçen
herkese
teşekkür ederken
kendisinin de el
sanatlarıyla
uğraştığını söyledi.
Konuşmaların ardından protokol
üyeleri tarafından açılış kurdelesi 
kesildi. Protokol üyeleri sergide yer alan
birbirinden kıymetli eserleri incelerken,
Yunusemre Halk Eğitimi Merkezi 
Mutfak Atölyesi kursiyerleri
tarafından hazırlanan birbirinden
lezzetli ürünler misafirlere ikram 
edildi. İHA

Homeros’un izinde kenti kadrajladılar

Fotoğrafçılar Maratonu’nda 
ödüller sahiplerine kavuştu

Bergama Vapuru’nda öğrencilerin sınav stresini yönetme, dikkat ve zaman kontrolü gibi konularda destek almaları
amacıyla sınav kaygısı ile baş etme yolları gibi seminerler de yapılıyor. Seminerlere öğrencilerin ilgisi büyük oluyor.

Zeyrek, Büyükşehir Belediyesi Özel Ödülü’nün, Basın Yayın ve Halkla
İlişkiler Dairesi Başkanı merhum Güney Temiz adına verildiğini belirtti.
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Konak Belediyesi, iklim krizine
karşı mücadelede örnek bir adım daha
atarak Sosyal İklim Derneği ile
yürüttüğü işbirliğini yeniledi. Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu ile Sosyal İklim Derneği
Başkanı Gaye Tuğrulöz arasında
imzalanan yeni protokol, çevresel
sürdürülebilirliğin yanı sıra toplumsal
eşitliği önceleyen birçok projeyi
hayata geçirmeyi amaçlıyor. Bu
kapsamda, gençlerin iklim
politikalarında aktif rol üstlenmesini
sağlayacak “İklim Meclisi”nin
kurulacağı açıklandı.

Yenilenen protokol çerçevesinde
Konak Belediyesi ile Sosyal İklim
Derneği; çevre ve iklim değişikliği,
toplumsal cinsiyet eşitliği, insan
hakları, ekolojik adalet, kentlilik
bilinci ve sürdürülebilir kalkınma gibi
çok yönlü alanlarda ortak çalışmalar
gerçekleştirecek. Protokol töreni, hem
sembolik hem de işlevsel bir adımla
tamamlandı. Avrupa Birliği tarafından
finanse edilen ve Birleşmiş Milletler

Kalkınma Programı (UNDP)
tarafından yürütülen Sivil Katılım
Projesi kapsamında geliştirilen
“YouthAct4Climate – İklim İçin
Gençlik Hareketi” projesi
doğrultusunda, Konak’ta bir İklim
Meclisi’nin kurulması kararlaştırıldı.

İklim Meclisi, yerel düzeyde
gençlerin karar alma süreçlerine

katılımını güçlendirmeyi ve iklim
değişikliğiyle mücadelede aktif rol
üstlenmelerini amaçlıyor. Gençlerin
iklim politikalarını şekillendirmede
yalnızca izleyici değil, doğrudan katkı
sunan aktörler olacağı bu yapı, aynı
zamanda katılımcı demokrasinin
yerelden inşasına da katkı sunacak.

Konak Belediyesi olarak çağın en

önemli küresel sorunları arasında yer
alan iklim krizine karşı önemli
çalışmalara imza attıklarını belirten
Başkan Nilüfer Çınarlı Mutlu,
gençlerin karar alma süreçlerine aktif
bir şekilde dahil olmalarını sağlayan iş
birliklerine imza atmaktan duydukları
mutluluğu dile getirerek, “Maalesef
ekolojik bir yıkımla karşı karşıyayız.
Dünyamız yaşanabilir olmaktan büyük
bir hızla uzaklaşıyor, iklim krizi
nedeniyle yaşayacağımız tahribatın
boyutları artıyor. İklim krizi artık
geleceğin değil, bugünün meselesi. Bu
mücadelede gençlerin aktif rol
almasını çok önemsiyoruz. Sosyal
İklim Derneği ile işbirliğimiz bu
anlamda çok kıymetli” dedi.

Konak’ta gençlerin iklim kriziyle
mücadelede aktif rol almasını
destekleyen iş birliğinin çok kıymetli
olduğunu vurgulayan Sosyal İklim
Derneği Başkanı Gaye Tuğrulöz,
“Gençlerin deneyimlerini politika
süreçlerine yansıtabilecekleri alan
açmayı amaçlıyoruz”  HABER MERKEZİ

KONAK BELEDİYESİ VE SOSYAL İKLİM DERNEĞİ İKLİM KRİZİNE KARŞI İŞBİRLİĞİ YAPIYOR

Konak’ta örnek adım
‘İklim Meclisi’ geliyor Bitez’de deniz

dibi temizliği yapıldı
Bodrum Belediyesi tarafından
“Denize En Çok Mavi Yakışır”
sloganıyla on bir yıldır düzenlenen
Deniz Dibi Temizliği etkinliğinin bu
yılki üçüncü etabı Bitez’de
gerçekleştirildi. Yapılan temizlik
etkinliğinde denizden cam ve plastik
şişeler, içecek kutuları, plastik kasa
ve araba lastiği gibi çok sayıda atık
çıkarıldı. Belediye Destek Hizmetleri
ve Temizlik İşleri Müdürlüğü
organizasyonuyla belediye
personellerinden oluşan gönüllü
dalış ekibi tarafından yürütülen
etkinliği büyük ilgi gördü.
HABER MERKEZİ

BODRUM

Aliağa Belediyesi Aile Danışma
Merkezi, Anne Çocuk Eğitim
Vakfı’nın (AÇEV) geliştirdiği Anne
Destek Programını başarıyla hayata
geçirdi. Aliağa’da ilk kez uygulanan
program, Aile Danışmanı ve Sosyal
Hizmet Uzmanı Beyza Başkaya’nın
rehberliğinde yürütüldü. Program,
Aile Yaşam Merkezi ASEV biriminde
17 hafta boyunca, haftada bir gün ve
2,5 saatlik oturumlarla
gerçekleştirildi. İHA

İzmir İl Millî Eğitim Müdürlüğü
tarafından, öğrencilerin çok yönlü
gelişimini desteklemek, yenilikçi bir
eğitim ortamı oluşturmak amacıyla
Yenifoça Anaokulunda ‘Açık Hava
Sınıfı ’ ve ‘Açık Hava Deprem Eğitim
Parkuru’ açıldı. Yenifoça Anaokulu
Müdürü Ayşe Girengir, "Burada,
çocuklarımızı bilinçlendirmeyi ve
onlar için güvenli öğrenme alanları
oluşturmayı hedefledik. Doğa temelli
açık hava sınıfımızı çocuklarımızla
buluşturmak bizler için büyük bir
mutluluk" dedi. İHA

Doğa ile iç içe, yenilikçi eğitim
Muğla’nın çeşitli noktalarında yol
çalışmalarını sürdüren Muğla
Büyükşehir Belediyesi, ulaşım
altyapısını güçlendiriyor.
Vatandaşların can, mal ve trafik
güvenliğini artırmak, aynı zamanda
daha konforlu ve modern bir ulaşım
hizmeti sunmak amacıyla yol yapım
çalışmalarına devam eden
Büyükşehir Belediyesi, Milas’ın
Menteş Mahallesi’nde yaklaşık 2
kilometre uzunluğundaki yolda
çalışmalara başladı. 13 milyon 761
bin 600 TL yatırım ile hayata geçti. İHA

Milas-Menteş  yolu yenileniyor

Menemen Belediyesi tarafından yapımı tamamlanan Türkelli
Kapalı Pazar Yeri’nin açılışı gerçekleştirildi. Açılış töreninde
konuşan Menemen Belediye Başkanı Aydın Pehlivan, “Yeni
Pazar yerimiz, Menemen ve Türkelli’ye hayırlı uğurlu olsun.
Bundan sonra her ay yeni bir açılış yapacağız.” dedi.  İHA

Menemen’e kapalı pazar yeri

Anneler için destekleyici program
Balıkesir Okul Sporları İl Tertip
Komitesi koordinesinde düzenlenen
'2024-2025 Eğitim Öğretim Yılı Okul
Sporları Geleneksel Çocuk Oyunları
Şenliği' ödül töreni sona erdi. Şenliğe
Balıkesir’in 20 ilçesinden toplam 394
okuldan 48 bin 500 öğrenci katıldı.
'Sınıflar fiziksel etkinlik parkuru', 'yağ
satarım bal satarım', 'mendil
kapmaca' ve 'kaleli yakan top' gibi
oyunlarla renklenen etkinlikler
rekabetçi atmosfer sundu. İHA

Çocuk oyunları şenliği sona erdi

Çevre günü etkinliği
büyük ilgi gördü

Aydın Didim’de  Dünya Çevre Günü
kapsamında,  İl Jandarma
Komutanlığı Çevre, Doğa ve
Hayvanları Koruma Tim Komutanlığı
Sahil Güvenlik Komutanlığı,  Çevre
Şehircilik İl Müdürlüğü ve çevre
gönüllüleri ile birlikte Altınkum
limanda çevre günü etkinliği
gerçekleştirildi. Etkinlikte insan
kaynaklı oluşan çevreye, doğaya,
denize ve deniz canlılarına zarar
veren katı atıklar "Çevrene İyi Bak"
mottosu ile gelecek nesillere
yaşanılabilir bir dünya bırakmak için
faaliyet gerçekleştirildi.
HABER MERKEZİ

DİDİM

Sosyal İklim Derneği ile protokol imzalayan Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, insan hakları, ekoljik adalet ve kentlilik bilincinin artacağını belirtti

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin trafiği
rahatlatmak ve kesintisiz ulaşım sağlamak için
başlattığı yatırımlar sürüyor. Karşıyaka aksında
ulaşımı kolaylaştırmak için Kemal Baysak Bulvarı’nı
Şemikler Mahallesi ve Anadolu Caddesi’ne
bağlayacak yeni imar yolu için çalışmalar sürüyor.
Şemikler ve Demirköprü mahallelerinde imar
planlarında yol gövdesinde kalan, araç ve yaya
trafiğini sıkıntıya sokan binaların kamulaştırma
işlemi ve yıkımı tamamlandı. 

350 metre uzunluğunda 35 metre genişliğinde
yapılacak yol, Yalı Mahallesi Nebahat Alparslan
Karadavut İlkokulu önünden geçen Kemal Baysak
Bulvarı’nı İZBAN hattı üzerinden Ordu Bulvarı’na

bağlayacak. Proje kapsamında 9 bin metrekarelik
alanda 44 parsel ve 62 yapının kamulaştırma işlemleri
tamamlandı. 62 bina yıkıldı.  Şemikler ve Dedebaşı
Mahallesi İZBAN hattı boyunca yolun genişletilmesi
için 1671 sokak üzerinde 35 yapının kamulaştırma
çalışmaları da devam ediyor.

Emlak Yönetimi Dairesi Başkanlığı bünyesinde
inşaat teknikeri olarak görev yapan Halil İbrahim
Görmüş çalışmalar hakkında bilgi verdi. Görmüş,
“Projemizle Anadolu Caddesi ile Kemal Baysak
Bulvarı’nı birleştireceğiz. Karşıyaka’mızda yeni bir
aks oluşturmak istiyoruz. Taşıt trafiği yönünden
büyük fayda sağlayacak. Çalışmalar  hızlı şekilde
devam ediyor” ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

Karşıyaka ulaşımına dev yatırım geliyor

Aydın’da kurumlar yangın
riskine karşı birleşti

Aydın’da yaz mevsiminin
yaklaşmasıyla birlikte artan orman
yangını riskine karşı kurumlar
harekete geçti. Yangın sezonuna
hazırlık amacıyla düzenlenen
değerlendirme toplantısında,
orman yangınlarını önlemeye
yönelik kapsamlı tedbirler ve
kurumlar arası koordinasyon
planları ele alındı.

Aydın Valiliği öncülüğünde
gerçekleştirilen toplantıya, Orman
Bölge Müdürlüğü, İl Afet ve Acil
Durum Müdürlüğü (AFAD), İl
Jandarma Komutanlığı, İl Emniyet
Müdürlüğü, Meteoroloji İl
Müdürlüğü ve yerel yönetim

temsilcileri katıldı. Katılımcılar,
son yıllarda sıklaşan ve geniş
alanlara yayılan yangınlara karşı
daha etkin mücadele
yöntemlerinin geliştirilmesi
gerektiğine dikkat çekti.

Toplantıda öne çıkan başlıklar
arasında yangın sezonunda
kurumlar arası koordinasyonun
güçlendirilmesi, kritik dönemlerde
hava durumu verilerinin anlık
değerlendirilmesi ve yangınlara en
kısa sürede müdahale edilmesi yer
aldı. Ayrıca, riskli bölgelerdeki
altyapının güçlendirilmesi ve
yangınla mücadelede görev alacak
personelin eğitimlerinin

sıklaştırılması da gündeme alındı.
Yetkililer, sadece kamu

kurumlarının değil, vatandaşların
da yangınlara karşı duyarlı olması
gerektiğini vurguladı. Ormanlık
alanlarda ateş yakılmaması,
anızların kontrollü şekilde bertaraf
edilmesi ve yangın görüldüğünde
vakit kaybetmeden 112 Acil Çağrı
Merkezi’ne bildirim yapılması
çağrısında bulunuldu.  

Konu ile ilgili Aydın Afet ve
Acil Durum Yönetimi Başkanlığı
İl Müdürlüğü'nden yapılan
açıklamada, “ Orman yangınlarına
karşı alınacak önlemler ele alındı"
ifadeleri yer aldı. İHA

Orman Bölge Müdürlüğü ve AFAD orman yangınlarında
kurumlar arası koordinasyonun güçlenmesi gerektiğini belirtti

Kemal Baysak Bulvarı’nı Şemikler Mahallesi ve Anadolu
Caddesi’ne bağlayacak imar yolunun çalışması sürüyor
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Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek, Tele 1 TV’de
yayınlanan Ege Saati programında
Nurettin Sönmez’in konuğu oldu.
Zeyrek, hem seçim sürecini hem de
görevde geçirdiği 14 ayı değerlendirdi.
Seçim döneminde halkın “Kurtar bizi
Ferdi Baba” çağrısıyla umut aradığını
vurgulayan Zeyrek, eski yönetimin
halktan kopuk tavrına karşı yeni nesil,
katılımcı bir belediyecilik anlayışı
benimsediklerini ifade etti. Vatandaşın
istemediği hiçbir projeye imza
atmayacaklarını belirten Başkan Zeyrek,
“Her sabah Manisa’yı kaybetmemek için
göreve başlıyorum. Çünkü yıllar sonra
bu kenti zor kazandık. Manisalılar benim
büyük ailemdir” diyerek kenti birlikte
yöneteceklerinin altını çizdi.

İnsanlar kurtuluş arıyordu
Ferdi Zeyrek, “Manisa Genel

Başkanımız Özgür Özel’in memleketi.
Bu çok büyük bir ayraçtır. Çünkü kendi
evladına sahip çıktı. Onun rüzgarını
sahada çok net gördük. İkinci büyük
ayraç bizden önceki yönetimin halktan
kopuk, onların sesini dinlemeyen,
vatandaşlarla bir arada olmayan sadece
çevresi ve kendisiyle birlikte şehri
yönetme anlayışında olan bir yönetim
anlayışı vardı. Ben de dahil olmak üzere
vatandaşlar bundan çok rahatsızdı.
Sokaklarda seçim boyunca ben şunu çok
kez duydum; ‘Kurtar bizi Ferdi baba’
diyen kişi sayısı her geçen gün artıyordu.
İnsanlar bir kurtuluşu arıyordu. Bunların
hepsi üst üste geldiğinde vatandaşlar
umudu bizimle yeşertmek üzerine bir
ittifak kurdu. Bunun rüzgarıyla birlikte
tüm ülkeyle birlikte Manisa’yı da
kırmızıya boyamayı başardık. Bu çok
büyük bir sorumluluk. Bu güne kadar
Manisa tarihinde hiç alınmamış bir oy

oranına yaklaştık. Hiçbir parti bu oyu
almamıştı” dedi.

1.5 milyonluk ailem
Yaptığı her hizmet için vatandaşa

anket açtıklarını belirten Başkan Zeyrek,
“Manifestomuzu yanıtlarken aslında
yönetim şeklimizi aktarmak istemiştik.
31 Mart’ta biz bir paradigma
değişikliğine gittik. Manisa’da yaşayan 1
buçuk milyon insan benim büyük
ailemdir. Onlarla birlikte bu şehri
yönetmek istiyorum. Her sabah
Manisa’yı kaybetmemek için göreve
başlıyorum. Çünkü yıllar sonra bu kenti
zor kazandık. 14 aydır aldığımız
kararlarda paydaşlar kimse biz aynı
masada oturuyoruz ondan sonra icracı
kurum olarak harekete geçiyoruz. 14
ayda Manisa’daki tüm muhtarlarla,
üretici kooperatifleriyle,
hayvanseverlerle birebir görüşmüşüz.
Yaptığımız her hizmet için anket
açıyorum. Biz vatandaşa rağmen bir

hizmet yapmak istemiyoruz. Onların
istemediği hiçbir şeyi görev sürem
boyunca yapmayacağım” diye konuştu.

Otopark sorunu
Otopark yapmak için yer aradıklarını

söyleyen Ferdi Zeyrek, “Peker
Mahallemiz Şehzadeler Belediyesi’nin
içinde merkezde çok yoğun olan bir
bölgedir. Orada otopark sıkıntıları var.
Mahallede çok yeşil alana sahip değildi.
Ortada bir park alanı var ama otopark
yapılabilecek başka bir yer yoktu. Biz
projeleri çalışıp mahalleliye bir anket
açtık. Otopark sorunu var diyenler yüzde
76 çıktı. ‘Okan Divrik Parkı’na otopark
istiyor musunuz’ dediğimizde yüzde 56
hayır istemiyoruz dedi. Dün de
muhtarımızla birlikte herkesi meydana
davet ettik. Dedik ki buranın otopark
sorunu var ve yaklaşık 500 milyon TL
harcayacağız. Bütçemizde yeri de var.
Buraya 370 araçlık bir otopark yapmak
istiyoruz. Bunun içinde yeşil alanlar da

korunacak sizin sosyalleşme alanlarınız
da olacak. 869 kişinin ankete katıldığı ve
dün alanda olan yaklaşık 150 kişinin
olduğu bir ortamda bir oylama yaptık.
Sonuç olarak otopark yapmayın neticesi
çıktı. Biz de o bölgede bu projeden
vazgeçerek yeni alanlar arayışına geçtik”
açıklamasında bulundu. 

Yeni nesil belediyecilik
Başkan Zeyrek, yeni nesil

belediyecilik hakkında da bilgiler
vererek, “Belediyenin mevcut yaptığı
işleri daha fazlasıyla birlikte
bugünümüze taşıyarak bugünün
şartlarıyla birlikte vatandaşa
ulaştırmaktır. Bunlardan biri dijitalleşme
ayağıdır. Belediyenin hizmetlerinin
yapay zeka desteğiyle vatandaşın
yaşamlarını kolaylaştırabilecek her
alanda onların yanında olmasıdır. Yeni
nesil belediyeciliğin içerisinde sosyal
belediyecilik hizmetleri vardır. Kendi
yaşadığı sokaktaki sorunu belediyeye
aktaracak bir platform kurarak onlarla
birlikte sorunların çözümünde yer almak
yeni nesil belediyeciliğin alt kırılımları
arasındadır. Bu şekilde Manisa’da
kültürden sanata, tarihten spora kadar
tüm bileşenlerin hepsini vatandaşa
sorarak hayata geçirmek gibi bir
vizyonumuz var. Şu ana kadar 15 mobil
uygulamamız var. Bunların hepsi
vatandaşların günlük hayatına dokunacak
projelerdir. Örneğin ‘Manisa İçin Acil’
uygulamasında telefonunuz kapalı bile
olsa sesle sizi duyabilen ve konumunuzu
afet koordinasyon merkezine ve itfaiyeye
yönlendiren, yerin kaç metre altında
olduğunuzu bile bildiren bir
uygulamadan bahsediyoruz. Asansörde
kaldım tuşuna bastığınızda direkt yetkili
birimlere iletiliyor.  Ücretsiz şekilde
sunduğumuz bir hizmet” diye belirtti.

“Kurtar bizi Ferdi Baba” sloganlarıyla seçildiğini belirten Belediye Başkanı Zeyrek, halkla birlikte
yönettikleri Manisa’da katılımcı ve yeni nesil belediyecilik anlayışını hayata geçirdiklerini ifade etti 

‘Umudu yeşertmek
adına görevdeyim’

MANİSA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANI FERDİ ZEYREK, TELE 1’E KONUK OLDU
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Belediyelere yapılan kısıtlamanın halkı
etkilediğine vurgu yapan Başkan
Zeyrek,
“Belediyelerin
yetkilerini
kısıtlamak
aslında vatandaşı
cezalandırmaktır.
Onlara giden
hizmetin önüne
geçmektir.
Cumhurbaşkanının
bu yaptırımları bize değil halka karşı
bir yaptırımdır. Belediyeler kent

lokantası açıyor ama cumhurbaşkanı
bunu kısıtladığında cezayı
bana dair vatandaşa kesmiş
oluyor. Her gün 2 bin
öğrencimize günaydın
çorbasıyla başlıyoruz güne.
Bunu dağıtmamız
engellenirse her gün
sıcacık çorba içerek güne
başlayan evladımıza bu

yaptırım olacaktır. Bunun
altını çizmemiz gerekiyor. Vatandaşın
derdiyle dertleneceğim için benim
kaygılarım olacaktır“ diye konuştu.

Cumhurbaşkanı cezayı halka kesiyor

Buca'da vatandaşlar, belediyenin serasına yapılan
hain saldırının ardından dayanışma örneği
sergileyerek bin adet domates, biber, patlıcan ve
kara lahana fidelerini toprakla buluşturdu.
Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkan Yardımcısı
Erhan Adem’in de katıldığı fide dikim töreninde
konuşan Buca Belediye Başkanı Görkem Duman,
destek veren vatandaşlara teşekkür ederek, “2
dönüm olan seramızı 4 dönüme çıkarıyoruz, ürün
çeşitliliğimizi artırıyoruz. Seramızın dışında kalan 12
dönümlük alanda da bugün Bucalı
hemşehrilerimizle birlikte bin adet fideyi toprakla
buluşturuyoruz. Sosyal belediyecilikten ve

üretimden asla vazgeçmeyeceğiz’’ dedi.
Öte yandan Buca Belediyesi’ne ait seraya yönelik
sabotajın ardından Selçuk Belediye Başkanı Filiz
Ceritoğlu Sengel, Efes Tarlası Yaşam Köyü’nden
destek mesajı verdi. Başkan Filiz Ceritoğlu Sengel,
sosyal medya üzerinden yayınladığı destek
videosunda şu ifadelere yer verdi:  “Kurduğumuz
Efes Tarlası Yaşam Köyü’nde yerel tohumlardan
üretmiş olduğumuz fidelerimizi 28 Mayıs’ta
yapacağınız etkinliğinizde ve aynı zamanda fideleri
toprakla buluşturmanızda sizlere dayanışma ile
birlikte gönderiyoruz. Bu dayanışma ile daha da
büyüyecek. Sevgiyle kalın.” HABER mERKEZİ

Bucalılar umut fidelerini toprakla buluşturdu

Yeni dünya düzeninde,
Yeni Türkiye yerini alırken,
Aklımda deli sorular birbirini

kovalıyor ?…
Büyük Ortadoğu Projesi

eşliğinde,
Cumhuriyet Türkiye’sinin an be

an eridiğine mi yanayım ?
Cumhuriyetin yok oluşunu
Tarih yazdığında,
Sorumlu insanlar döneminde

yaşadığıma mı hayıflanayım ?…
Avrupa,
Asya,
Afrika kıtalarının kesişme

noktasında yer alan ANADOLU
coğrafyasının,

En önemli stratejik ülke
olmaktan çıkıp,

Ortadoğulu sömürülen
toplumların arasına girmesine mi
üzüleyim ?…

HHH

Aslında her şey,
1950 yıllarında Türkiye’nin

kapılarının,
Amerika’ya açılmasıyla

başlamıştı …
1952 yılında,
Türk silahlı kuvvetleri artık,
ABD güdümündeki NATO’nun

ordusu olmuştu …
Yetmedi !
1965 yılında,
CIA,
Milli istihbarat Teşkilatını

kurdurup,
Maaşlarını ödemeye kadar

vardırmıştı işi…
HHH

Hem DELİ,
Hem de çılgın soruların başında,
4 kardeş operasyonları akla

gelmiyor değil ?…
68 kuşağının,
Tam bağımsız Türkiye rüzgârı

esmeye başladığında !…
TSK içinde kurulan

kontrgerilla…
Mit içindeki,
CIA
Mossad
M16
KGB gibi etkin ve yetkinler,
hemen harekete gemişler sanki

!…
Dört koldan,
O günlerin dört gencini,
Dört damara monte etmişler gibi

…
Milliyetçi damara,
Devlet Bahçeli…
İslami damara,
Bülent Arınç…
Doğulu-batılı
Devlet derinliği damarlarına ise,
Aptullah Öcalan…
Ahmet Türk…
Çünkü neden ?…
Bu dört insan
Hep ZIT kutuplarda siyaset

yaparak,
Sürekli kendilerini ve temsil

ettikleri grupları
Düşmanlaştırıp,
Ayrıştırmışlar …
Şimdi dördü de
Birleşip,
BOP eşliğinde,
Cumhuriyetsiz yeni Türkiye’de

birleştiklerine göre..,
Demekki !
Şimdiye kadar aynı teknik

direktör yönetip yönlendirmiş
olmuyor mu dördünü de ?…

HHH

Duygusallıktan…
Yandaşlıktan…
Bir an olsun sıyrılıp,
O günden bugüne gelişen

olayları
Tarafsız gözle incelediğinizde,
Aynı çılgın ve deli SORULAR,
İnanın sizinde yüreğinizde ve

aklınızda yer bulacaktır eminim … 

İsmEt ORHAn

Dört kardeş ve
deli sorular?

Devletin 1 kurşuna göz koyanların
hukuk içerisinde hesap vereceğini
temenni ettiğini
belirten Başkan
Zeyrek, “14 ay
önce göreve
geldiğimizde ilk
olarak teftiş kurulu
başkanı ile
görüştüm.
‘Bugüne kadar
incelediğiniz ihale
dosyalarını raporunu istiyorum’
dedim.  Bana bugüne kadar hiçbir

ihale dosyası incelemediklerini belirtti.
10 yıl boyunca Büyükşehir
Belediye Başkanlığı’nın
Teftiş Kurulu Başkanı hiçbir
ihale dosyasını
incelememiş. 
Biz ekip kurarak, geçmiş
ve bizim dönemimize ait
ihalelerin incelenmesini
istedik. Çünkü şeffaf

belediyeciliğin temelinde
denetim olmazsa olmazımız. Sıkıntılı
dosyaları Manisa Cumhuriyet
Savcılığı’na 10 dosya verdik”dedi.

Kuruşa göz koyanlar hesap verecek

Burcu Yanar
info@haberekspres.com.tr

ÖZEL HABER
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İzmir’de bugün hayat duracak.
İzmir Büyükşehir Belediyesi ile
belediye işçilerinin bağlı olduğu
sendika arasında yürütülen toplu iş
sözleşmesi görüşmeleri tıkandı.
Belediyenin en düşük 59 bin TL maaş
ve yüzde 30 zam teklifini yeterli
bulmayan sendika, 23 bin çalışanı
greve çıkardı. Şehirde otobüslerden
çöp toplamaya, anaokullarından su
hizmetlerine kadar birçok alanda
yaşam durdu. Eski başkanlar Burhan
Özfatura ve Aziz Kocaoğlu da
çalışanlara ‘anlayışlı olun’ çağrısında
bulundu. Kocaoğlu, “Hatırım varsa
grev yapmasınlar’’ derken, Özfatura
da belediyenin ekonomik anlamda
hasta olduğunu belirterek
“Belediyenin teklifi karşısında
anlayışlı olsunlar’’ diye konuştu.

‘Gerçek dışı söylemler’
Genel-İş İzmir 2 No’lu Şube

Başkanı Ercan Gül, 2025-2026
yıllarını kapsayan toplu iş sözleşmesi
görüşmelerinin üzerinden 5 ay geçmiş
olmasına rağmen hala sonuç
alınamadığını belirterek, “Sefalet
ücreti dayatıyorlar. Belediye
emekçileri kaymakam ve valilerden
daha fazla ücret talep ediyor, şeklinde
gerçek dışı söylemlerle bizleri İzmir
halkıyla karşı karşıya getirmek
istiyorlar. Emeğimiz üzerinden algı
yaratılıyor. Perşembe günü (bu)
sabahtan başlayan ulaşım ve tüm
hizmetler dahil olmak üzere grevde
olacağız’’ açıklamasında bulundu.

‘13 milyar TL’lik’
İzmir Büyükşehir Belediye

Başkanı Cemil Tugay, İZELMAN ve
İZENERJİ işçilerine yüzde 30 zam
teklifinde bulunduklarını belirterek,
“Yüzde 30 artış önerdik. Toplamda
yüzde 38’lik artışı vermiş olduk.

İZELMAN şirketinde en düşük ücret
net ellerine geçecek 59 binin üzerinde.
Teklifimizi kabul ederlerse
İZELMAN ve İZENERJİ
çalışanlarına ödeyeceğimiz ilave 6
milyar TL olacak, yüzde 65 artış
istiyorlar. O da 13 milyar TL’lik yüke
tekabül ediyor” dedi.

Başka talepler var
Başkan Tugay, şöyle devam etti:

“Maaş dışında başka talepler
de var. Onların içerisinde de
başından beri ilkesel olarak
karşı çıktığımız ve henüz
uzlaşamadığımız konular
var. Soyer
döneminde ‘işe
devam primi’
diye bir prim
konmuş. Yani
bu ne demek
anlamıyoruz.
İşe devam
zaten zorunlu.
Bunun primi olur mu? Olmasın. Rapor
almama primi diye bir prim konmuş.

Ben doktorum. İnsan hastaysa rapor
alacak. Hasta olmayan bir insanın
rapor almamasını doğru bulmayız.
Hasta olmadığı halde rapor alan
varsa bu zaten usulsüz ve dolandırıcı
bir tavır. Onu da savunamayız.
Bunlar geçen dönem icat edilmiş
şeyler. Bunlar da epey bir miktar
tutuyor. Haftalık çalışma saati 45
saat mesela. 40 saate düşün diyorlar
ama yasal olarak 45 saat. Normal
bir sözleşmeye dönmemiz lazım.

Konu para olmanın ötesinde
bir uzlaşmaz bir tutum var
ve çıkmaza sürüklüyor”
şeklinde konuştu.  Olası bir grev

durumunda grevin etkilerini
azaltma noktasında

çalışmalar yapacaklarını
söyleyen Başkan Tugay
“Kriz masasını
oluşturduk. İşkur’a

zorunlu olduğuna
inandığımız
hizmetlerin

aksamaması için bildirimde bulunduk.
Oradan gelecek yazıyla, yani asgari

ihtiyaçların karşılanması için gerekli
tedbirler alınacak. Hepimiz sahada
olacağız” açıklamasını yaptı.

Başkanlardan çağrı
Eski İzmir Büyükşehir Belediye

Başkanı Aziz Kocaoğlu, Yenigün
TV’de yayınlanan “Bakış Açısı”
programında yaptığı açıklamada,
“Onların çoğunluğunu göreve ben
başlatmışımdır. Hatırım varsa kesinlikle
grev yapmamalarını istiyorum.
İzBB’nin ekonomik durumunun
düzeltilmesi için başkanından çalışanına
herkesin bedel ödemesi gerekiyor”
ifadelerini kullandı. Belediye
çalışanlarının grev kararını doğru
bulmadığını belirten İzmir
Büyükşehir’in eski Başkanı Burhan
Özfatura da, “Bu ülkede çalışanların
üçte ikisi asgari ücretle çalışıyor ve
belediye mensupları standartların
üzerinde maaş alıyor. Bu nedenle
belediyenin teklifi karşısında anlayışlı
olmalı. Çünkü belediye, ekonomik
olarak hasta haldedir” dedi.
BURCU YANAR

İki taraf da direndi
TİS krizi çözülemedi

İzmir’de toplu iş sözleşmesinden anlaşma çıkmadı. 23 bin çalışan greve çıkarken eski
başkanlar Burhan Özfatura ve Aziz Kocaoğlu, çalışanlara çağrıda bulundu: Anlayışlı olun 

Yoksulluk sınırının altında
yaşamaya mahkum edilen
emekliler yılda dört kez ikramiye
talep etti.  TÜİK’in gerçeği
yansıtmayan verileriyle yoksulluk
ve açlığın gizlendiğini belirten
emekliler ülke çağında basın
açıklaması yaptılar. Tüm
Emeklilerin Sendikası Foça
Şubesi adına açıklamayı okuyan
Şube Başkanı Dilhan Akçay,
milyonların insanca yaşam hakkı

inkâr edildiğini söyledi. ‘Şimşek-
Erdoğan ekonomi politikalarının
halkı aldatmaya yönelik siyasi bir
manipülasyon aracına
dönüştüğünü’ söyleyen Akçay,
“Bizler, yıllarca çalışarak ve
primlerimizi peşin ödeyerek
emekliliğimizi hak ettik. Ancak
bugün, maaşlarımız gerçek hak
edişlerimiz yerine ortalama
ücretler üzerinden hesaplanarak
gasp ediliyor. Prim günü ve

miktarı dikkate alınmadan
milyonlarca emekli aynı maaşa
mahkûm ediliyor. Büyümeden
pay alamıyor, bayram ikramiyesi
gibi sembolik ödemelerle
oyalanmaya çalışıyoruz. Emekliler
olarak taleplerimizi de şöyle
sıralıyoruz: En düşük emekli
maaşı, en düşük memur maaşına
eşitlensin. Memurlara verilen
seyyanen artışlar emeklilere de
uygulansın’’ dedi. HABER MERKEZİ

Emekliler yılda dört ikramiye istiyor
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Asgari ücret
güncellenmeli

DİSK Genel Başkanı Arzu
Çerkezoğlu, Cumhuriyet Halk Partisi
(CHP) Genel Başkanı Özgür Özel'in
yapacağı ziyaret öncesi asgari ücrete
ara zam ile ilgili açıklama yaptı.
Çerkezoğlu, "Hükümete çağrımız
asgari ücret başta olmak üzere bütün
ücretlerin acilen artırılmasıdır. Asgari
ücretin yıl ortasında revize
edilmesidir. Asgari Ücret Tespit
Komisyonu acilen toplanmalıdır ve
asgari ücret güncellenmelidir. Düşük
olan bu asgari ücretle yıl sonuna
kadar devam edilmesi mümkün
değildir" dedi. HABER MERKEZİ

Fatura, İzmirlilere
çıkarılmamalı

CHP İzmir Milletvekili ve TBMM
İnsan Hakları İnceleme Komisyonu
üyesi Rıfat Nalbantoğlu, belediye
işçilerinin grevi ile ilgili olarak yaptığı
yazılı açıklamada dikkat çeken bir
çıkışta bulunarak, “İçinde
bulunduğumuz zor günlerin faturası
İzmir halkına çıkarılmamalı” dedi.
Alınan grev kararının sadece
belediye ile 23 bin işçiyi değil
İzmirlileri de yakından ilgilendirdiğini
ve yaklaşımın buna göre olması
gerektiğini belirten Nalbantoğlu “Kısa
sürede anlaşma imzalanacaktır”
dedi. HABER MERKEZİ

NALBANTOĞLU:

ÇERKEZOĞLU:

Aileyi desteklemek
en temel amacımız

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı
Mahinur Özdemir Göktaş,  dün
itibarıyla 163 bin 295 haneye doğum
yardımı ödemelerinin toplu olarak
aktarılmaya başladığını belirterek,
“Bundan sonraki süreçte her ay
başvuruları aldıktan sonra takip eden
ay içerisinde ödemeleri annelerin
hesabına yatırmaya devam
edeceğiz’’ dedi. 2025 yılının
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın
tensipleriyle Aile Yılı ilan edildiğini
hatırlatan Göktaş, bu kapsamda pek
çok alanda çalışmalar yürüttüklerini
ifade etti.  HABER MERKEZİ

BAKAN GÖKTAŞ:

Özgür Özel’e Kiraz 
Festivali daveti

Türkiye Belediyeler Birliği Toplantısı
ve bir dizi ziyaret için Ankara’da
bulunan Kemalpaşa Belediye
Başkanı Mehmet Türkmen,
Başkent’te önemli temaslarda
bulundu. CHP Genel Başkanı Özgür
Özel'i ve CHP Yerel Yönetimlerden
Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı
Gökhan Zeybek’i ziyaret eden
Türkmen, Kemalpaşa Altın Kiraz
Kültür ve Sanat Festivali’ne ait
davetiyeleri takdim ederek, “Genel
Başkanımız sayın Özgür Özel’i, Altın
Kiraz Kültür ve Sanat Festivali’ne
davet ettik’’ dedi. HABER MERKEZİ

ANKARA

Genel İş Sendikası üyesi belediye çalışanları belediyenin yaptığı algı yönetimiyle kendilerini İzmir halkıyla karşı karşıya
getirdiğini belirterek istediklerinden dönmeyeceklerini belirterek, “Emeğimiz üzerinden algı yaratılıyor” ifadelerini kullandı.

Peki grevde hangi hizmetler
duracak? İzmir Büyükşehir
Belediyesi
çalışanlarının greve
gitmesi durumunda
1300 ESHOT otobüsü
kontak kapatacak.
Şoförler yola
çıkmayacak ve bu da
metro, tramvay ve
İZBAN’da yoğunluk
olacağı anlamına
geliyor. Aynı zamanda
10 bin araç kapasiteli
otoparklar da hizmet vermeyecek.
ESHOT’un greve çıkacağı süreçte
otobüs seferlerinde aksamalar

yaşanacak. Grev metro, tramvay,
vapur, İZBAN ve İZTAŞIT araçlarını

kapsamayacak.
İzmir’de ulaşımın
can damarı olan
İZBAN’da ise ek
seferler konulması
kararı verildi. Sefer
planlamasına göre
özellikle
yoğunluğun olacağı
saatlerde araç
sayısı maksimuma
ulaştırılacak. Diğer

yandan klima arızası gibi sadece
yolcu konforunu etkileyen araçların
da sefer planlarına alındığı aktarıldı.

Grevde hangi hizmetler duracak?
İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne bağlı
yerlerde çöpler toplanmayacak. Katı
atık bertaraf merkezleri
de grevden nasibini
alacak ve çalışmayacak.
İZELMAN’a bağlı
anaokulları ve meslek
fabrikaları çalışmayacak.
İzmir Büyükşehir
Belediyesi tarafından
yıllardır sürdürülen ve
İzmir’in 30 ilçesinin 622
mahallesinde süt
dağıtımı yapılan 2-5 yaş
arası çocuklar da grevden
etkilenecek. Süt Kuzusu dağıtımı
duracak, aş evleri ve evde bakım

hizmetleri çalışmayacak. İZSU’da da
işlemler duracak. Fatura kesimi ve

açma-kapama
işlemleri
yapılamayacak.
Grevden
mezbahalar da
etkilenecek. Bayram
öncesi
mezbahalarda
çalışma duracak,
ilaçlama faaliyetleri
de yapılmayacak.
Aynı zamanda idari

hizmetler, balık hali, sebze-meyve hali
ve bahçe işleri gibi bölümler de grev
sürecinde çalışmayacak.

Belediye mezbahaları da duracak

İşte verilen ve istenen rakamlar Her gün 10 dünya turu kadar yol
Genel-İş’in 1 Ocak 2024’te
763,44 TL olan günlük taban
ücret için hâlihazırda görüşme
masasındaki teklifi 2.168,18
TL. Bu teklif, 1 Ocak
2024/2025 dönemi
bakımından yıllık yüzde 184
artışa tekabül ediyor. Yıllık 112
günlük ikramiye ile birlikte
Genel-İş teklifine göre aylık
ortalama en düşük net ücret 82
bin TL ve en yüksek net ücret
94 bin TL hesap edilmektedir

ki, bir çalışan için vergi-sigorta
toplam maliyet 154 bin TL’ye
ulaşıyor.
Belediyenin teklifi, 1 Ocak
tarihinden itibaren ikramiye
dahil aylık en düşük ücret 59
bin TL, en yüksek 76 bin TL
seviyesinde. İki şirketin
çalışanları için bu teklifin yıllık
maliyeti 24 milyar lira. Genel-
İş’in talepleri doğrultusunda
oluşacak yıllık maliyet ise 32
milyar TL’yi buluyor.

ESHOT, 1677 araçla toplu
taşıma hizmeti veriyor.
İZULAŞ (313 araç) ve
İZTAŞIT (203 araç)
otobüsleri de hesaba
katıldığında İzmirlilere
hizmet sunan faal
durumdaki otobüs
sayısının 2 bin 193 olduğu
görülüyor. Lastik tekerlekli
toplu ulaşımın hat ve sefer
planlamaları ESHOT
tarafından yapılıyor. Bugün,

kent genelinde, yıl boyunca
kesintisiz olarak; 437 adet
hatta, her gün 1700’den
fazla otobüs, toplam 27 bin
663 servis yapıyor. Tüm
otobüslerin, günde yaptığı
toplam kilometre 403 bin
932’yi buluyor. Bu rakam,
otobüslerin her gün
dünyanın çevresini 10
defadan fazla dolaşacak
kadar yol yaptığını
gösteriyor.

AZİZ
KOCAOĞLU

BURHAN
ÖZFATURA
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CHP Genel Başkan Yardımcısı ve
İzmir Milletvekili Murat Bakan,
İzmir’in Dikili ilçesinde yıllardır
çözülemeyen atıksu arıtma tesisi
sorununu Türkiye Büyük Millet Meclisi
gündemine taşıdı. Bakan, Avrupa İmar
ve Kalkınma Bankası (EBRD)
tarafından sağlanan ve hazine garantisi
olmaksızın İzmir Büyükşehir
Belediyesi’ne bağlı İZSU Genel
Müdürlüğü tarafından kullanılmak üzere
hazırlanan 66 milyon Euro’luk krediye,
Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet
Şimşek’in sekiz aydır onay vermediğini
açıkladı.

Katkı sağlayacak
Bakan Murat Bakan, Meclis

Başkanlığı'na sunduğu yazılı soru
önergesinde, Dikili Biyolojik Atıksu
Arıtma Tesisi Projesi’nin, bölge halkının
sağlığı ve çevre temizliği açısından
hayati bir önem taşıdığını vurguladı.
“İzmir’in önemli turizm merkezlerinden
biri olan Dikili, kış aylarında yaklaşık 50
bin, yaz aylarında ise 400 ila 500 bin
kişilik nüfusa ev sahipliği yapıyor.
Böylesine yoğun bir yerleşim ve turizm
potansiyeline sahip bir bölgede hâlâ
yeterli kapasitede bir atıksu arıtma tesisi
bulunmaması kabul edilemez bir

durumdur” ifadelerini kullandı.
Projenin, İzmir Büyükşehir Belediyesi
tarafından tamamen hazine garantisiz
şekilde finanse edilmek üzere
hazırlandığını vurgulayan Bakan, kredi
sürecinin Hazine ve Maliye
Bakanlığı'nın onayına takılmasının
kamu yararına açık bir engel
oluşturduğunu belirtti. Bakan ayrıca,
“Proje tüm teknik ve finansal
değerlendirmeleri tamamlamış
durumda. EBRD’den sağlanan
finansman, çevresel etkilerin azaltılması

ve bölgenin sürdürülebilirliği açısından
büyük katkı sağlayacak. Ancak sekiz
aydır bekleyen bu onay nedeniyle süreç
ilerleyemiyor” dedi.

CHP Genel Başkan Yardımcısı ve
İzmir Milletvekili Murat Bakan,
açıklamasını şöyle sürdürdü:  “Dikili’de
deniz ekolojisi ve çevrenin
korunmasının sağlanması ve sosyal
yaşam kalitesinin yükseltilmesi
amacıyla mevcut kanalizasyon
sisteminin tamamen yenilenmesi, ihtiyaç
olan yerlerde ilave yağmur suyu

altyapısının yapılması, Salihleraltı
Kabakumaltı bölgesindeki mevzi planlı
siteler ile Kabakum, Cumhuriyet,
Gazipaşa, İsmetpaşa, Salimbey, Kıratlı,
Bahçeli, Gökçeağıl, İslamlar ve
Kızılçukur Mahallelerinden atıksularını
da arıtacak kapasitede İleri Biyolojik
Atıksu Arıtma Tesisi yapılması
kararlaştırılmıştır. Bu kapsamda; 210
km atıksu hattı, 18 adet terfi merkezi, 32
km yağmursuyu hattı ve 41.400 m³/gün
kapasiteli Arıtma Tesisi
projelendirilmiştir” BURCU YANAR

Dikili’de krediye 
onay engeli 

CHP İzmir Milletvekili Murat Bakan, Dikili’nin çözülemeyen atıksu arıtma tesisi sorununu
meclise taşıyarak, Bakan Şimşek’in 66 milyon euroluk krediye onay vermediğini ifade etti

CHP İZMİR MİLLETVEKİLİ MURAT BAKAN: 66 MİLYON EURO KREDİ ONAY BEKLİYOR

İESOB'den ödüllü lezzet yarışması
İzmir Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği (İESOB),

Türk Mutfağı Haftası kapsamında düzenlediği ilk
yemek yarışmasıyla hem damaklara hem de gönüllere
hitap etti. “Klasik Türk Mutfağı Yemekleriyle İzmir”
temasıyla gerçekleştirilen etkinlik, İzmir esnaf
teşkilatının dayanışma ruhunu sergilerken, geleneksel
mutfağın yaşatılmasına da önemli bir katkı sundu.

Yarışmada, İzmir Lokantacılar ve Gazinocular
Odası’na bağlı 15 usta şef hünerlerini sergilerken, onlara
İzmir Şekerciler ve Pastacılar Odası’na bağlı Pastacılık
Okulu’nun kursiyerleri destek verdi. Ustalar hazırlık
aşamasında ter dökerken, genç kursiyerler de sunum ve
estetikte katkı sağlayarak mutfakta kuşaklar arası
dayanışmanın güzel bir örneğini sundular.

Etkinliğin jüri koltuğunda ise İESOB Başkanı
Yalçın Ata, İzmir İl Kültür ve Turizm Müdürü Dr. Sadık
Doğruer, birlik yöneticileri ve gıda sektöründe faaliyet
gösteren oda başkanları yer aldı. Yarışmaya katılan
lokanta sahipleri ve aşçılar, Türkiye’nin dört bir yanına
ait geleneksel yemekleri ve özgün sakatat lezzetlerini
büyük bir özenle hazırlayarak jüriye sundular. 

Yarışma sonunda 99 puanla birincilik ipini Adem

Kuzu göğüslerken, Faruk Öztürk 94 puanla ikinci,
Orhan Yornuk ise 93 puanla üçüncü oldu. Dereceye
giren yarışmacılar protokol üyeleri ve oda başkanlarının
takdim ettiği ödüllerle onurlandırıldı. Katılımcı tüm
ustalara ise teşekkür belgesi ve plaket sunuldu.

Yarışmanın açılış konuşmasını yapan İzmir

Lokantacılar ve Gazinocular Odası Başkanı Doğan
Kılıç, sektöre verdiği önemden dolayı İESOB Başkanı
Yalçın Ata’ya teşekkür etti. Kılıç, “Bu tür etkinlikler
insanları, gençleri mesleğimize özendiriyor.
Sektörümüze ara eleman gerekiyor. Organizasyonlar
lokantacı esnafın ve sorunlarına çekiyor” dedi. İHA

Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB)
Genel Başkanı Şemsi Bayraktar,
Kütahya’da don felaketinden
zarar gören meyve
bahçelerinde yaptığı
incelemelerin
ardından 2024 yılı
içinde bin 254 doğa
afeti yaşandığını
söyledi. Bayraktar,
65 ilde büyük zarar
yaratan don olayını 6
Şubat depreminin
etkisiyle kıyasladı ve
tarım sektöründe yaşanan
çok yönlü krizlere dikkat çekti.
Tarımın dışarıdan bakıldığında kolay
bir meslek gibi göründüğünü ancak

gerçekte büyük zorluklar
barındırdığını belirten Bayraktar,

üreticilerin hem doğal afetlerle
hem de yapısal sorunlarla

mücadele ettiğini
söyledi. Bayraktar,
“Tarımda üretim
yapmak son
derece zorlaştı. Bir
taraftan kuraklık,
don, dolu, sel,

hortum gibi afetlerle
mücadele ederek

çiftçilerimiz üretim
yapmaya çalışıyor. Birçok

ürünümüz maalesef yüzde 100
oranında zarar gördü” diye konuştu.
HABER MERKEZİ 

65 ilde  don felaketi yaşandı
Kurban Bayramı’na günler kala
Ankara’da kurban pazarları
kuruldu. Üreticiler, talebin az
olması ve maliyetlerin
artmasından
şikayetçi.
Türkiye'nin çeşitli
illerinden
hayvanlarını
getiren üreticiler,
yaşadıkları
sorunları anlattı.
Üreticiler, satışların
geçen seneye göre az
olduğunu ve ithal
hayvanların getirilmesinin üreticiye
zarar verdiğini belirtti. Satıcılar,
emekli yurttaşların kurbanlık

almakta zorlandığını da kaydetti.
Besici Cuma Delibal, kar

edemediğinden dert yanarak,
“250 bin liralık canlı

hayvanımı 210 bin
liraya sattım. Ben bir
buzağı alıyorum
60-70 bin liraya
pazarda. Bu
şartlarda
pazardaki yer

parası, nakliye
parası kurtarmıyor.

Yemin torbası 600-700
lira. Biz nasıl kazanacağız

bu maldan. Büyük sıkıntı
içindeyiz” ifadelerini kullandı.
HABER MERKEZİ 

Kurbanda pazarlar boş 

CHP’li Bakan, Dikili Biyolojik Atıksu Arıtma Tesisi Projesi’nin bölge halkının sağlığı açısından önemli olduğunu vurguladı.

Borsa İstanbul (BİST) pay
piyasasındaki bazı işlemlerde
sosyal medya aracılığıyla
manipülasyon yapıldığı iddiasıyla 17
şüpheli hakkında gözaltı kararı
verildi. İstanbul Cumhuriyet
Başsavcılığı, BİST pay piyasasında
işlem gören sermaye piyasası
araçlarında, işlem hacmi ve hisse
fiyatında hayatın olağan akışına
aykırı dalgalanmalar yaşandığı,
yapay yükselişlerin küçük yatırımcıyı
zarara uğrattığı yönündeki tespitler
üzerine soruşturma başlattı.
Soruşturma kapsamında, Türk
Prysmian Kablo ve Sistemleri AŞ  ile
Doğan Burda Dergi Yayıncılık ve
Pazarlama AŞ'nin (DOBUR)
hisselerinde manipülasyon yapıldığı
belirlendi. HABER MERKEZİ

17 kişi hakkında 
gözaltı kararı

BORSA İSTANBUL

EBSO Başkan Vekili Hakan Ürün,
madencilik sektörü adına bir
öneride bulunarak Enerji ve Tabii
Kaynaklar Bakanlığı’nın, Enerji
Bakanlığı ve Tabii Kaynaklar
Bakanlığı olarak hizmet etmesini
söyledi. Ürün, “ Geçtiğimiz hafta 18
sivil toplum kuruluşunu temsilen
Maden Platformu olarak
Cumhurbaşkanı Yardımcımız Sayın
Cevdet Yılmaz ile verimli bir toplantı
gerçekleştirdik. Maden Kanunu ve
Bazı Kanunlarda Değişiklik
Yapılmasına Dair Kanun Taslağı”na
ilişkin görüşlerimizi belirttik.
Madencilik sektörü geçmişten çok
daha stratejik bir noktaya gelmiştir.
Rezervlerimizin, ekonomiye
kazandırılıyor” dedi.  HABER MERKEZİ

‘Tabii Kaynaklar 
Bakanlığı kurulsun’

EBSO

Gaziemir Belediyesi Zabıta
Müdürlüğü ekipleri, yaklaşan
bayram öncesinde kurban satış
yerlerinde denetimlerini sıklaştırdı.
Gaziemir İlçe Kurban Hizmetleri
Komisyonu kararları doğrultusunda
yürütülen çalışmalarda, ilçedeki
kurban satış alanlarında titiz
kontroller gerçekleştiriliyor. Yapılan
denetimlerde hayvanların küpe ve
pasaport kontrolleri ile sağlık
raporları incelenirken, satış
alanlarının hijyen koşulları da detaylı
şekilde denetleniyor. Halk sağlığını
korumak, vatandaşların sağlıklı ve
güvenli koşullarda kurban ibadetini
yerine getirebilmeleri için yapılan
denetimler, Kurban Bayramı’nın
sonuna kadar devam edecek.
MESUT OSMAN VARLIK 

Satış yerlerine 
denetim yapıldı

GAZİEMİR

Türkiye’nin sofralık zeytin ihracatı 7
aylık dönemde yüzde 26,5’luk artışla
128 milyon dolardan 162 milyon
dolara yükseldi. Zeytincilik sektörü,
sezon başında belirlediği 250 milyon
dolar ihracat hedefine emin adımlarla
ilerliyor. Ege Zeytin ve Zeytinyağı
İhracatçıları Birliği Yönetim Kurulu
Başkanı Emre Uygun, “2024-2025
sezonuna girerken ortaya
koyduğumuz 100 bin ton sofralık
zeytin ihracatı ve 250 milyon dolar
döviz getirisi hedefine emin adımlarla
ilerliyoruz” dedi. HABER MERKEZİ 

Manisa’nın Sarıgöl Ovası’nda,
dünyaca ünlü sofralık Çekirdeksiz
Sultaniye üzüm bağlarında kaliteli
ürün elde etmek isteyen üreticiler,
günün büyük bir kısmını bağlarda
yoğun emekle geçiriyor. Sabahın
erken saatlerinden itibaren bağlara
giren üreticiler, asmaları tek tek
kontrol ederek aralama işlemleri
yapıyor. Kimileri ise taze bağ
yaprakları toplayarak satışa
sunarken, aynı zamanda zirai
ilaçlama çalışmaları da sürdürülüyor.
HABER MERKEZİ 

Bağlarda üzüm mesaisi 

Muğla’da, Bitkisel Üretim Genel Müdürlüğü tarafından başlatılan
Tıbbi Aromatik ve Boya Bitkilerinin Geliştirilmesi Projesi

kapsamında kurulan ilk sakız bahçelerinde hasat gerçekleşti. Ege
Tarımsal Araştırma Enstitüsü Müdürlüğü uzmanı Mehmet Tutar,

bahçelerde çalışmaların sürdüğünü söyledi. İHA

Muğla’da sakız hasadı yapıldı

Zeytin ihracatında hedef arttı

6:QUARKXPRESS (8.5) SABLON 67 LIK BOBIN  28/05/2025  19:27  Page 1



Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'ın imzasıyla Resmi
Gazete'de yayımlanan yeni atama
kararlarına göre İzmir'deki bazı
vali yardımcıları ve
kaymakamların görev yeri
değiştirildi, yeni atamalar yapıldı.

Söz konusu karar, 3 sayılı
Cumhurbaşkanlığı
Kararnamesi'nin 2 ve 3'üncü
maddeleri gereğince alındı.
Yapılan atamalara göre İzmir'in de
6 vali yardımcısının ve Buca,
Narlıdere, Güzelbahçe, Menemen,
Konak, Foça ve Ödemiş
kaymakamlarının da görev yerleri
değişti. Yerlerine yeni atamalar
yapıldı.

İzmir'e atanan Vali
Yardımcıları şöyle: Alpaslan
Yılmaz (Nüfus ve Vatandaşlık
İşleri Genel Müdürlüğü) , Ümit

Cavuldak (Hukuk Hizmetleri
Genel Müdürlüğü Müşavirliği),
Nusret Şahin (Antalya Kepez
Kaymakamı), Erkan Karahan
(Ordu Altınordu Kaymakamı).
Yeni görev yerlerine atanan
kaymakamlar: Mehmet Özel
(Güzelbahçe), Vedat Yılmaz
(Menemen), İhsan Emre Aydın
(Foça ), Ediz Sürücü (Konak),
Hakan Yavuz Erdoğan (Ödemiş),
Muhammed Gürbüz (Buca), Kadir
Taner Eser (Narlıdere). 

Tunceli Valisi ve Tunceli
Belediyesi'nin kayyumu Bülent
Tekbıyıkoğlu, İçişleri Bakanlığı
kararıyla geçtiğimiz hafta merkeze
çekilmesinin ardından yerine gelen
isim belli oldu. Atama kararları
Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın
imzasıyla Resmi Gazete'de
yayımlandı. Bilecik Valisi Şefik

Aygöl Tunceli Valisi olarak atandı.
Tekbıyıkoğlu ise Vali Mülkiye
Başmüfettişliği'ne getirildi.
Beykoz Kaymakamı Faik Oktay
Sözer ise Bilecik Valisi olarak
atandı.

Tekbıyıkoğlu'nun, Tunceli'de
17 Mayıs'ta PKK'lı iki yönetici
için düzenlenen bir anma törenine
izin verilmesi sonrası, merkeze
çekilmek ve Mülkiye Başmüfettişi
olarak görevlendirilmek için
İçişleri Bakanlığı'na dilekçe
verdiği öne sürülmüştü. Bülent
Tekbıyıkoğlu, DEM Partili Tunceli
Belediyesi'ne 22 Kasım 2024'te
kayyum olarak atanmıştı. DEM
Partili Tunceli Belediye Başkanı
Cevdet Konak'a, yargılandığı
davalarda "terör örgütüne üye
olma" suçlamasıyla 6 yıl 3'er ay
hapis cezası verilmişti.  

İzmir’e yeni vali yardımcıları atandı

Kuveyt işbirliği 
için Ahmet Aras’ı
ziyaret etti

MUĞLA

Kuveyt’in Ankara Büyükelçisi
Abdulaziz  Ahmed Al-Adwani,
Kıyı Ege Belediyeler Birliği ve
Muğla Büyükşehir Belediye
Başkanı Ahmet Aras’ı
makamında ziyaret etti.
Büyükşehir Belediyesi
Başkanlık binasında
gerçekleşen görüşmede, iki
ülke arasındaki ticari ilişkiler,
tarihi bağlar, kültürel
etkileşimler ve karşılıklı iş birliği
olanakları ele alındı.
Ayrıca, Muğla’nın turizm
potansiyeli, doğal güzellikleri
ve özellikle bal ile zeytinyağı
üretiminin uluslararası
pazarlara tanıtımı gündeme
geldi. Konuk Büyükelçiye,
Muğla’nın coğrafi işaretli
ürünlerinden Milas zeytinyağı
hediye edildi.  Kıyı Ege
Belediyeler Birliği ve Muğla
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Aras, şunları söyledi:
“Muğlalı hemşehrilerimizin de
Kuveyt’i ziyaret etmelerini
isteriz. Yöresel müziğimizi,
kültürümüzü ve özellikle
Zeybek oyununu Kuveyt’te
tanıtmak isteriz.” HABER
MERKEZİ

AK Parti’de Meclis Grup
yönetimi için seçim yapıldı.
Seçimlerle;
AK Parti İzmir
Milletvekili
Yaşar
Kırkpınar Parti
Grup
yönetiminde
görev alarak
grup denetçisi
oldu. AK
Parti’de
Meclis Grup
yönetimi için
seçim yapıldı. Seçimlerle AK
Parti TBMM Grubu Disiplin
Kurulu ile Grup Denetçileri de
belirlendi. AK Parti İzmir

Milletvekili Yaşar Kırkpınar
gurup yönetiminde görev

alarak ayrıca
Grup Denetçisi
oldu. AK
Parti'de
mevcut TBMM
Grup Yönetimi
göreve yeniden
seçildi. AK
Parti TBMM
Grubu, 28.
Yasama
Dönemi İkinci
Devre TBMM

Grup Yönetimi seçimi için
Genel Başkanvekili Efkan Ala
başkanlığında basına kapalı
toplandı. HABER MERKEZİ

Kırkpınar’a önemli görev

İstanbul Planlama Ajansı Başkanı
Buğra Gökce, Silivri Cezaevi'nde
düzenlenen nikâh töreninde Filiz
Kahveci ile hayatını birleştirdi.
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel
Başkanı Özgür Özel, nikâh törenine
katılarak şahitlik yaptı. Cezaevinde
gerçekleşen törenin ardından
açıklamalarda bulunan Özel, sürecin
başından bu yana yaşananlara tepki
gösterdi, ailelerin yaşadığı mağduriyete
dikkat çekti. 

En güzelini yapacağız
Özel, evlilik cüzdanının cezaevinde

takdim edilmesinden sonra yaptığı
açıklamada, “Özünde çok hayırlı bir iş
için geldik. Ama bu hayırlı işi düşman
hukuku uygulanan arkadaşlarımızla
beraber bu uğursuz mekanda yapmak
zorunda kaldık. Onun için öncelikle
şunu söyleyeyim. İçeride de evlenme
cüzdanını takdim ederken Buğra ve
Filiz'e bu töreni tekrarlayacağımızı,
milyonların bugün kalbinin burada
olduğunu ve çok kalabalık, çok neşeli
bir törenle bunu tekrarlayacağımıza
olan inancımızı vurgulayarak orada
sözlerimi tamamlamıştım. Burada da
bunu söyleyeyim” ifadelerini kullandı. 

Nikâh törenine izin süreciyle ilgili
bilgi veren Özel, “Dün akşam 12'ye 10

kala aileden bir kişiye Genel Başkan'a
da izin yok, milletvekillerine de yok.
Sonrasında ziyaret yaparlar diye
hepimizi çok üzen bir cevapla günü
tamamlamıştık. Bugün sabah 7.30-8.00
itibariyle hangi akıl egemen olduysa,
kim vesile olduysa bu kadarına da
şükrediyoruz. Hiç olmazsa AK
Parti'nin içinde bir vicdanlı ses gitmiş
bir şey söylemiş. "Ya aileye izin
verelim. Nikah şahidi de Genel Başkan
olsun" diye bugün sabah 9 itibariyle
bildirildi. Bu kısmına emeği olan kim
varsa, her şeye rağmen, sürecin

bütününe olan bütün kızgınlığımıza,
tepkimize rağmen buna vesile olan
kişiye, kişilere teşekkür ederiz” dedi. 

Tepki göstereceğiz
Özel, açıklamasının devamında

sürece yön verenlere sert sözlerle
yüklendi: “Hiç olmazsa bu analar, bu
babalar, bu kardeşler hiç olmazsa işin
bu kısmına tanık olabildiler. Bizler
şahit olduk Ankara Milletvekilimiz
Umut Akdağ'la birlikte. Tabii
fotoğraflar büyük bir hızlandırmayla
cuma gününe çıkacakmış. Biz

cezaevinin önünde Buğrasız bir
fotoğraf çektirdik. Gelin hanımın
elindeki aile cüzdanı Silivri
Cezaevi'nde takdim edildi. O cüzdanı
tutan eldeki mendildeki yaşlarda
boğulsunlar inşallah. Sabah devreye
giren vicdana teşekkür ama bu düşman
hukukunu uygulayana tepkilerimizi
göstermeye devam ediyoruz.
Zulümlerinde gelinlerin ve içerideki
annelerin, evlatlarının gözyaşlarında,
gelin hanımın gözyaşlarında
boğulacaklar. Evlatların gözyaşlarında
boğulacaklar. ” HABER MERKEZİ

Filiz Kahveci ile hayatını birleştiren Gökce’nin Silivri’de gerçekleştiren nikahında CHP Genel Başkanı
Özgür Özel şahitlik yaptı. Özel, sürecin başından bu yana yaşanan sıkıntılara sert tepki gösterdi

BUĞRA GÖKCE’NİN FOTOĞRAFA KATILMASINA İZİN VERİLMEYİNCE AİLE GÖZYAŞLARINA BOĞULDU

Nikah sonrasında Buğra Gökçe’ye izin verilmeyince iki tarafın da ailesi damat olmadan Özgür Özel ile fotoğraf çektirdi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
Azerbaycan Cumhurbaşkanı İlham
Aliyev ile Laçın Uluslararası
Havalimanı'nın açılışını gerçekleştirdi.
Erdoğan, "Türkiye-Azerbaycan-
Pakistan Üçlü Zirvesi"nde
konuşurken, heyette bakanların yanı
sıra MHP Genel Başkan Yardımcısı
İsmail Özdemir'in de yer alması
dikkati çekti. Yeni havalimanının açılış
kurdelesini kesen Erdoğan ve
Aliyev'e, havalimanının sembolik
anahtarları takdim edildi. HABER
MERKEZİ

Erdoğan havalimanı açtı
Karar Partisi Genel Başkanı Yaşar
Aydın, yeni anayasa tartışmalarına
ilişkin açıklamada bulundu.  Aydın,
“Bunlardan biri, istiklal mahkemeleri
vasıtasıyla on binlerce vatan evladını
idam etti. Bunları millete reva gören
CHP’nin ta kendisiydi. Diğeri, özel
yetkili mahkemelerle on binlerce
masumu mağdur etti; AKP ile bu
insanlar cezaevlerine mahkûm edildi.
DEM Parti ise Kürt çocuklarını dağa
çıkaran anlayışı temsil ediyor. MHP,
siyasi fikir üretmek yerine yumruk
gösteriyor” dedi. HABER MERKEZİ

Karar Partisi’nden sert çıkış

TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş, MHP Genel Başkanı Devlet
Bahçeli'yi partisinin TBMM Grubu'ndaki makamında ziyaret etti.

Kurtulmuş, görüşmenin ardından "Türkiye'de yeni bir süreç
başlamıştır" ifadelerini kullandı. TBMM Başkanı, çözüm sürecine

ilişkin komisyon çalışmalarına başlandığını da belirtti. İHA

Kurtulmuş’tan Bahçeli’ye ziyaret

729 Mayıs 2025 PerşembeHABERLER

Erdoğan’dan Özgür 
Özel’e dolaylı yanıt
CHP lideri Özgür Özel’in, AKP’li Fatih,
Esenler ve Bahçelievler Belediyeleri’ne
dönük Sayıştay Raporlarına  getirdiği
eleştirilere, Cumhurbaşkanı Tayyip
Erdoğan, sosyal medyadan dolaylı
yanıt verdi. Erdoğan, şöyle dedi: “Son
23 yılda yaptığımız düzenlemelerle
Sayıştay’ın yetki alanını genişlettik.
2010’da çıkardığımız 6085 sayılı
Sayıştay Kanunu’yla kamu iktisadi
teşebbüsleri ve belediye şirketleri dâhil
kamu kaynağı kullanan tüm kurumları
Sayıştay’ın denetim kapsamına aldık.
Bizim inancımızda emanete
sadakatsizlik, ihanetle eş değerdedir.
Bilhassa kamu malına el uzatmak, kul
hakkına girmek en büyük günahlardan.  
Görevi konumu ne olursa olsun kamu
malının usulsüz ya da savurgan bir
şekilde kullanılması, beytülmalin
istismar edilmesi bizim için asla kabul
edilemez.  Gerek merkezî idarede
gerekse yerel yönetimlerde kaynakların
ekonomik, amacına uygun
kullanılması, kamu kaynaklarından
azami faydanın üretilmesi temel
önceliğimizdir. Bu konuda kimsenin
gözünün yaşına bakmayacağımızı,
milletimizin hakkını yedirmeyeceğimizi
her fırsatta vurguluyoruz.”

İYİ Parti Genel Başkanı
Müsavat Dervişoğlu,
'Terörsüz Türkiye'
kılıfıyla yürütülen sürece
tepki gösterdi.
Dervişoğlu, "Gencine
kulak vermiyor,
İmralı’daki caniyi
dinliyorsan; emeklini
azarlıyor; iş insanlarını,
seçilmiş belediye
başkanlarını cezaevine
attırıyorsan utanmalısın
Erdoğan utanmalısın
Bahçeli” dedi. HABER
MERKEZİ

Devişoğlu:
Utanmalısınız

Silivri Cezaevi’nde 
buruk nikah ağlattı
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Sarı kırmızılı takımda yeni sezon için transfer çalışmaları başladı. Brezilyalı
golcü Juan Silva'nın kiralık sözleşmesinin 1 yıl daha uzatıldığı öğrenildi 

Karşıyaka’da taraftarlar, yıllardır
beklenen yeni stat için seslerini bir
kez daha duyurmak adına somut bir
adım atıyor. Sosyal medyada
günlerdir örgütlenen yeşil-
kırmızılılar, kongre ile eş zamanlı
olarak Yalı’daki stat arazisinde çevre
temizliği başlatacak. 

Kendi imkanlarıyla
Yıllar önce yıkılan İlçe Stadı’nın

arazisi, o günden bu yana atıl
vaziyette bulunuyor. Yabani otlar,
çöpler ve molozlarla dolan alanın
çevresel ve kamusal tehlike haline
gelmesinden rahatsızlık duyan
Karşıyakalılar, bu duruma el koyarak
kendi imkânlarıyla temizlik yapacak.
Bir dönem kamp alanı, otopark ve
hatta madde bağımlılarının mekânı
haline gelen stat arazisinde,
taraftarlar daha önce miting, piknik
ve çadır kurma eylemleri de
gerçekleştirmişti. Karşıyaka
taraftarları bu kez de alanı

temizleyerek “Yeni stat istiyoruz”
mesajını güçlü şekilde verecek.
Taraftarlar, sosyal medya üzerinden
yaptıkları duyuruda, stat çevresinde
park halinde bulunan araçların
temizliğe engel olmaması adına
alandan çekilmesini talep etti. Ayrıca
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nden
temizlik için araç desteği istendi.

Öte yandan Karşıyaka’da olağan
mali ve olağanüstü seçimli genel
kurul bugün yapılacak. Ancak

kulübün yönetim krizi devam
ederken, taraftarlar da stat arazisi için
harekete geçti. Zübeyde Hanım
Nikah Evi’nde olağan mali ve
olağanüstü seçimli genel kurulunu
gerçekleştirecek. Mevcut Başkan
İlker Ergüllü’nün aday olmayacağını
açıklaması ve herhangi bir ismin
adaylık başvurusunda bulunmaması
nedeniyle seçim maddesinin
ertelenmesi gündemde. HABER

MERKEZİ

Süper Lig'de 2024-2025 sezonunun
son maçına 31 Mayıs Cuma günü
deplasmanda Kasımpaşa karşısında
çıkacak olan Göztepe, yeni sezon
planlamasına da hız verdi. Sarı-
kırmızılıların önemli hücum
silahlarından Juan Silva'nın 1 yıl daha
takımda kalacağı açıklandı.

Bonservisi İngiltere Championship
ekiplerinden Southampton'da bulunan
22 yaşındaki Brezilyalı forvetin kiralık
sözleşmesinin Sport Republic şirketi
aracılığıyla 1 yıl daha uzatıldığı
belirtildi. Göztepe ile toplamda 2 yıllık
sözleşme yapılan Silva’nın takımda
kalacak olması, teknik heyet tarafından
memnuniyetle karşılandı. Bu sezon
sakatlıklar nedeniyle uzun süre
formasından uzak kalan Juan Silva,
Ziraat Türkiye Kupası dahil 28 resmi
maçta 8 gol, 4 asistlik performans
sergiledi. HABER MERKEZİ

İbrahim Burhan’ın
gözü Avrupa’da

Son dönemlerde ulusal ve
uluslararası başarılarıyla geleceğin
yıldız adayları arasında gösterilen
Denizlili Milli yüzücü İbrahim Burhan
ile antrenörleri Çiğdem Ekmekçi ve
Yusuf Başar, Gençlik ve Spor İl
Müdürü Süleyman Erdoğan’ı ziyaret
etti. Türkiye Yüzme Federasyonu
tarafından düzenlenen bin 500 metre
Serbest yarışlarını 16:31.54’lük
derecesiyle birinci tamamlayan
İbrahim Burhan, bu başarısıyla Milli
takım kadrosuna seçilerek
Macaristan’da yapılacak Central
European Meet yarışlarında ülkemizi
temsil etme hakkı kazandı. İHA

Düşük bütçeyle
Play Off’a kaldı

Play-Off 3’üncü Tur’da Batman
Petrolspor’a elenerek 1. Lig hedefini
önümüzdeki sezona erteleyen
Altınordu, ligin en düşük bütçeli
ekiplerinden biri olmasına rağmen
yarı finale kadar yükselmeyi başardı.
İzmir ekibinin kadrosunu yaklaşık 30
milyon TL’ye kurduğu öğrenilirken,
Batman Petrolspor’un ise 100
milyon TL’yi aşan bir bütçeyle
mücadele ettiği belirtildi.
Avrupa’daki Türk oyunculara
yönelen Altınordu, özellikle
Almanya’dan düşük maliyetli
gurbetçileri transfer etti.
Almanya’nın bölgesel liglerinde
forma giyen ve büyük kulüplerin
altyapılarından çıkan oyuncular,
Altınordu’da yeniden vitrine çıkma
fırsatı buldu. HABER MERKEZİ

ALTINORDU

DENİZLİ

BOSnA Hersek'te yapılan Ümitler
Balkan Judo Şampiyonasında

Manisa'nın Salihli ilçesi
sporcularından Güner Kıymet Diker
+70 kiloda Balkan Şampiyonu
olurken, Mürüvvet Nur Özkan ise +70
kiloda Balkan 3'ncüsü oldu.Ümitler
Balkan Judo Şampiyonası Bosna
Hersek'te düzenlendi. Şampiyonada
+70 kiloda mindere çıkan Salihlili
sporcu Güner Kıymet Diker,
rakiplerini yenerek Balkan
Şampiyonu oldu. Salihlili diğer sporcu
Mürüvvet Nur Özkan ise +70 kiloda
Balkan 3'ncüsü oldu.  İHA

Salihlili judoculardan büyük başarı

OKUL Sporları Gençler-B Erkekler
ve Kadınlar Türkiye Ferdi Boks

Şampiyonası Ordu'nun ev sahipliğinde
gerçekleştirildi. Ülke genelinden çok
sayıda sporcunun katıldığı
şampiyonada Ebrar Malkan ise Aydın'ı
temsil etti. Mücadelenin ve rekabetin
en üst seviyede yaşandığı turnuva
zaman zaman renkli görüntülere de
sahne olurken, şampiyonada 
Aydınlı Ebrar performansıyla 
dikkatleri üzerine çekti. 50kilogramda
ringe çıkan Ebrar, rakiplerini 
yenmeyi başararak şampiyonada
Türkiye üçüncüsü oldu. İHA

Ebrar Malkan Aydın’ın gururu oldu 

İzmir’de
planlaması ilk
yapılan
statlardan olan
Karşıyaka
yılan
hikayesine
dönünce
bitirilemedi.
Taraftarlar
yetkililere
isyan ederek
çeşitli
protestolar
yapılıyor.

Yunusemre Belediyespor U17 Futbol
Takımı, Manisa Amatör Spor Kulüpleri
Federasyonu ve Futbol İl Temsilciliği
tarafından organize edilen İl Birinciliği
Müsabakalarında namağlup
şampiyon oldu. Grup eleme

müsabakalarında
oynadığı tüm
maçları kazanan,
ardından play off
elemesini geçip
final grubuna kalan
Mavi Beyazlılar, bu
turda oynadığı 4
maçta 3 galibiyet, 1
beraberlik aldı ve
topladığı 10 puanla
grubunu namağlup

zirvede tamamladı. Yunusemre'nin
gençleri böylelikle Manisa'yı Türkiye
Şampiyonası'nda temsil etmeye hak
kazandı. İHA

Yunusemre BLD
futbolda şampiyon

Balıkesir Okul Sporları İl Tertip
Komitesi koordinesinde düzenlenen
'2024-2025 Eğitim Öğretim Yılı Okul
Sporları Geleneksel Çocuk Oyunları
Şenliği' ödül töreni tamamlandı.
Balıkesir Valiliği, Gençlik ve Spor İl

Müdürlüğü ile İl
Milli Eğitim
Müdürlüğü iş
birliği ile yapılan
çocuk oyunları
şenliği
düzenlendi.
Şenliğe
Balıkesir’in 20
ilçesinden
toplam 394
okuldan 48 bin

500 öğrenci katıldı. Tüm katılımcılara
madalya ve başarı belgelerinin
takdim edildiği törende, renkli anlar
da yaşandı. İHA

Balıksesir’de okul
spor şenliği yapıldı

29 Mayıs 2025 Perşembe

88888

Göztepe’nin Brezilyalı oyuncusu Juan Silva lige iyi başlamasına rağmen
yaşadığı sakatlıklar sonrasında istenileni veremedi. Fakat teknik direktör
Stoliov’un beğendiği isimlerden olan Juan ile 1 yıl daha çalışılacak.

KarşıyaKa Stadı
için temiz protesto

Kulübün 100. yılı kapsamında sosyal
sorumluluk projelerine de devam eden
Göztepe, 6 Şubat 2023 depreminin
büyük yıkıma neden olduğu Hatay’ı
unutmadı. “100. Yılımızda Umuda
Yolculuk” sloganıyla yola çıkan sarı-
kırmızılı ekip, Hatay Yeniçağ
Ortaokulu’nda eğitim gören çocuklarla bir
araya geldi. Göztepe camiası tarafından

gönderilen bir tır dolusu yardım
malzemesi ve hediyeler, çocuklara
ulaştırıldı. Kulüpten yapılan açıklamada:
“Anlamlı yolculuğa destek veren tüm
taraftarlarımıza, GÖSEV’e, Hatay Sosyal
Gelişim Derneği’ne, Hatay Yeniçağ
Ortaokulu ve İlkokulu öğretmenlerimize
ve Milli Eğitim Bakanlığı’na teşekkür
ederiz.” HABER MERKEZİ

Sarı kırmızılılar Hataylı çocukları unutmadı

Göztepe Silva 
ile bir yıl daha
Göztepe Silva 
ile bir yıl daha
Göztepe Silva 
ile bir yıl daha
Göztepe Silva 
ile bir yıl daha
Göztepe Silva 
ile bir yıl daha
Göztepe Silva 
ile bir yıl daha
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